

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

編號	申請	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
3009	974241	蚂蚁物流	39	21-12-2007	尹德才 中國內地 江西省 南昌市 西湖區貞 字街 47 號	天標知識產權代理有限公司 香港 中環德輔道中 162 號 通 用商業大廈 4 樓 404 室
3009	991233	* LAKE W	35, 36, 41, 43	18-01-2008	Shine Harvest International Limited 12th Floor, Tsim Sha Tsui Centre, Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, HONG KONG	BAKER & McKENZIE 14th Floor, Hutchison House, 10 Harcourt Road, Hong Kong
3009	991594	TRAFFICSHIELI	9	18-01-2008	F5 Networks, Inc. 401 Elliott Avenue West, Seattle,	So Keung Yip & Sin, Solicitors & Notaries, Trade Mark and Patent Agents 802 - 805, 8th Floor,

公報編號 Journal No.: 273 公布日期 Publication Date: 27-06-2008

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

Washington, Wheelock House, No. 20 98119-4004, Pedder Street, Central,

UNITED STATES Hong Kong

301062008 **ACTIVIA**¹⁰

09-05-2008

Otto Bock NTD Patent & Trade Mark

HealthCare GmbH Agency Ltd.

Max-Nä der- Units 1805-6, 18/F., Straß e 15 37115 Greenfield Tower, Duderstadt Concordia Plaza, No.1 GERMANY Science Museum Road,

Tsimshatsui East, Kowloon,

HONG KONG